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Geachte heer Van Dijk, 
 
Op 26 augustus heeft u vragen gesteld over de Tour de France. De vragen beantwoorden wij als volgt. 
 
1. Hoewel Gouda bijna één minuut lang in beeld geweest is op televisie, en veel mensen veel plezier hebben 
beleefd aan het kijken naar de doorkomst, deelt u onze mening dat de kosten (72.546,88 euro) in geen 
verhouding staan tot de opbrengst voor de gemeente Gouda? 
De mediawaarde van de uitzending van de beelden van Gouda en het commentaar erbij over Gouda en de 
KAASmarkt is vele malen hoger dan de kosten. De Tour de France wordt uitgezonden in 190 landen, via een 
honderdtal televisiekanalen. Als dit moet worden ingekocht à € 2.000,- per minuut (een laag tarief), dat maal 
190 landen alleen, is de opbrengst al € 380.000,-. Dit is een voorzichtige schatting. Daarnaast heeft het 
Franse TV2 ook een item over Gouda gemaakt wat op de nationale televisie in heel Frankrijk is uitgezonden.  

 
2. Is er een meetbaar resultaat van de opbrengsten van het deelnemen van Gouda aan de doorkomst aan 
de Tour de France? Meer toerisme, meer overnachtingen in de Goudse hotels? 
In totaal zijn er 30.000 bezoekers naar de binnenstad gekomen om de doorkomst te bekijken. De hotels 
hebben zeker gasten ontvangen die speciaal voor de Tour de France naar Gouda kwamen. Best Western 
had dat weekend een hoge bezetting en hogere kamerprijs. 
 
3. Deelt u onze mening dat een dergelijk bedrag voor onze (arme) gemeente te hoog is? 
Nee, want in dat geval hadden we deze kosten niet gemaakt. 
 
4. Is er onderzocht of de route niet buiten de stad om had kunnen lopen, met minder kosten voor gemeente 
Gouda? 
Ja, dit is onderzocht. Dit was voor de A.S.O (Amoury Sport Organisation) geen optie. U bent hier in mei met 
een memo over ingelicht. 
 
5. Is er onderzocht of de organisatie van de Tour de France, een organisatie die veel geld aan sponsoring 
verdient, niet zelf de kosten (of gedeelte) van de doorkomst had kunnen betalen? 
Ja, dit is besproken met de projectorganisatie Le Tour Utrecht. U bent hier in mei met een memo over 
ingelicht. 
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6. Is er onderzocht of de gemeente Gouda geen sponsoring had kunnen binnen halen om de kosten te 
dragen? 
Het overgrote deel van de kosten heeft betrekking op eerdere maatregelen voor de veiligheid van de 
bezoekers en de bereikbaarheid van de stad. Bij de organisatie van eerdere evenementen is gebleken dat 
sponsors voor kosten op deze gebieden niet te vinden zijn. De overige kosten zijn beperkt gebleven door 
een goede samenwerking met de binnenstad op het gebied van marketing en communicatie en door het 
samen opstellen van een dagprogramma waarin alle activiteiten in de binnenstad werden gebundeld. Dit 
kunt u ook zien als een vorm van sponsoring. 
 
7. Waarom nemen burgemeester en wethouders niet de kosten van de lunch en de rondvaartboten voor 
eigen rekening? 
De kosten voor deze actie, inclusief lunchkosten voor alle deelnemers, zijn kosten die voor representatie 
worden gemaakt. 
 
8. Deelt u onze mening dat de kosten van lunch en boten 3.640,68 euro erg hoog zijn voor een gemeente 
met grote tekorten waar de burgers van tal van voorzieningen moeten afzien? 
Nee, wij vinden deze representatiekosten acceptabel. 
 
9. Hoe is de selectie van de 26 fans die aan boord mochten zijn tot stand gekomen? Was het voor iedereen 
mogelijk om zich aan te melden via social media? 
Iedereen kon zich per mail aanmelden naar aanleiding van een bericht op de facebookpagina van de 
gemeente Gouda. Dit bericht is ook gedeeld, onder andere door de VVV Gouda en had daarmee een groot 
bereik. 
 
10. Waarom is er een selectie gemaakt van 26 fans via de social media? Waarom geen prijsvraag waar ook 
mensen zonder social media aan konden deelnemen? 
Deze actie was ingezet om als gemeente ook meer actief te zijn op social media. Daarnaast zijn de 
organisatiekosten van de actie op deze wijze ook laag.  
 
11. Welke personen betroffen de 26 fans? Waren hier ook vrienden of familie van de burgemeester en 
wethouders onder? 
Dit waren willekeurige inwoners van Gouda die hebben gereageerd op de actie. Naast de 26 genodigden 
was ook het college met introducés aanwezig in het kader van representatie. 
 
12. Zijn burgemeester en wethouders alsnog bereid om de kosten van de boot en lunch voor eigen rekening 
te nemen? 
Nee, dit behoort tot de algemene representatiekosten. 
 
Wij vertrouwen er op hiermee een afdoende antwoord te hebben gegeven op uw vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
 
 
Drs. L.A.M. Bakker Dr. M. Schoenmaker 
 
 
N.B. Geschatte inzet ambtelijke capaciteit: 4 uur   
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1. Minuut 
2. wethouder D. Bergman 
3. B. Meijs, RO 
 


